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Z A P I S N I K  
sa 26.  sjednice Školskog odbora  održane  10.7.2023. 

 
Nazočni članovi Školskog odbora :  Lana Gelo, Ana Podhraški, Mirjana Lipić,Ivana 
Čović Kozjak  
Nenazočni članovi Školskog odbora:   Daria Martinjak Ledinski, Tomislav Poljak, 
Nikolina Debeljak - opravdano 
Osobe koje nisu članovi Školskog odbora, a prisustvuju sjednici:   
Maja Bokunić – tajnica, Goran Hotko – ravnatelj . 
Početak sjednice : 8,00 
Završetak sjednice : 8,30 
Utvrđivanje kvoruma : Utvrđuje se da je prisutan dovoljan broj članova kako bi 
odluke donesene na ovoj sjednice bile pravovaljane. 
Predsjedavatelj sjednice : Ivana Čović Kozjak – zamjenica predsjednika Školskog 
odbora 
Zapisničar : Maja Bokunić, tajnica 
  
Ravnatelj se zahvaljuje članicama Školskog odbora na dolasku  
Zamjenica predsjednika Školskog odbora Ivana Čović Kozjak pozdravlja prisutne, 
zahvaljuje im na dolasku i predlaže sljedeći : 

            
DNEVNI RED : 
 

1. Usvajanje  zapisnika s 25.  sjednice Školskog odbora  

2. Davanje suglasnosti za plaćanje za otkup zemljišta za potrebe dogradnje škole 

3. Razno 
 

 
Članovi Školskog odbora suglasni su s predloženim dnevnim redom  

 
Ad 1 )  Usvajanje  zapisnika s 25. sjednice Školskog odbora 
 
Ivana Čović Kozjak upitala  je članove Školskog odbora slažu li se s usvajanjem zapisnika s 
prethodne sjednice.  
Članovi Školskog odbora dizanjem ruku potvrdili su suglasnost. 

 
ZAKLJUČAK  : Zapisnik 25. sjednice Školskog odbora je usvojen. 
 
 
 
 
 



 
Ad 2)  Davanje suglasnosti za plaćanje za otkup zemljišta za potrebe dogradnje 
škole 
 
Ivana Čović Kozjak  daje riječ ravnatelju škole . 
Ravnatelj obavještava članove Školskog odbora da je u planu proširenje škole. Bilo 
je nekoliko prijedloga rješenja  za proširenje. Otegotna okolnost je što se na zemljištu 
koje je u vlasništvu škole nalazi dalekovod i za potrebe gradnje bilo bi nužno 
izmjestiti dalekovod što iziskuje povećane troškove i znatno produžuje cijeli postupak. 
Zbog te činjenice pristupilo se traženju drugih rješenja, odnosno otkupu susjednih 
zemljišta. Za ostvarenje prvog prijedloga bilo je potrebno otkupiti susjedno zemljište, 
međutim vlasnici nisu htjeli prodati zemljište. Zbog toga je promijenjeno planirano  
rješenje i proširenje je predviđeno na dio na kojem  se sada nalazi školsko igralište i 
susjedno zemljište ( k.č. br . 1660 ) koje se planira otkupiti . Vlasnica čestice koju je 
bilo potrebno kupiti pristala je na prodaju..Dogovorena cijena otkupa zemljišta iznosi 
50.000,00 € . Vlasnici zemljišta   uručen je prijedlog ugovora koji će se tijekom ovog 
tjedna potpisati i ovjeriti U  suradnji s Općinom Brdovec dogovorena je kupovina 
zemljišta. Općina Brdovec će doznačiti sredstva za otkup zemljišta , a škola će tražiti 
od Zagrebačke županije suglasnost za kupovinu zemljišta i naknadu sredstava. Još 
jedna aktivnost koja se provodi u svrhu dogradnje škole je objedinjavanje postojećih 
parcela. Postoji mogućnost kupnje 6 metara susjedne parcele i taj dio bi se koristio 
za pristupni put  
Gospođa Lipić pita postoji li plan nadogradnje prostorija. Ravnatelj odgovara da se 
planira napraviti osam novih učionica s kabinetima i veća i manja dvorana. Zgrada bi 
bila na sadašnjem vanjskom igralištu i susjednom zemljištu koje se planira otkupiti. 
Ivana Čović Kozjak pita članove da li su suglasni. Članovi Školskog odbora dizanjem 
ruku potvrdili su suglasnost. 
ZAKLJUČAK : Članovi Školskog odbora suglasni su s plaćanjem za otkup zemljišta 
za potrebe dogradnje škole. 
 
 
Ad 3 ) Razno 
 
Ravnatelj obavještava članove Školskog odbora da je u tijeku postupak jednostavne 
nabave udžbenika i bit će potrebno održati sjednicu Školskog odbora u četvrtak 
13.7.2023.S obzirom da je vrijeme godišnjih odmora ravnatelj predlaže da se 
sjednica održi putem e-maila s čim su su članovi složili . Lana Gelo pitala je za plan 
za zapošljavanje potrebnih djelatnika. Ravnatelj odgovara da smo dobili suglasnost 
od Zagrebačke županije za učiteljicu matematike, učiteljicu razredne nastave, učitelja 
TZK i spremačicu i natječaji za navedena radna mjesta bit će objavljeni 7.kolovoza 
2023.  Za domara i logopeda čekamo suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovanja. 
 
 Ivana Čović Kozjak zaključuje sjednicu u 8,30 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:                                        Zamjenica predsjednika Školskog odbora 
: 
__________________                                  ________________________ 
Maja Bokunić, tajnica         Ivana Čović Kozjak 


